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Zápis  

4. řádné zasedání Akademického senátu 3. lékařské fakulty UK 

 11. duben 2023, 14:30 hodin 

Sál Radany Königové 

 
 

Program:                                                                                                          

1. Zahájení  

2. Schválení programu, určení skrutátorů 

3. Kontrola zápisu ze dne 7. března 2023 

4. Informace děkana 

5. Informace předsednictva AS 3. LF UK 

6. Ustavení ekonomické komise AS 3. LF UK 

7. Hospodaření fakulty v roce 2022 – JUDr. Mužíková 

8. Vystoupení proděkanky pro doktorské studium a studentskou vědeckou činnost 

9. Různé 

 

 

Ad 1) Zahájení   
Přítomno bylo 25 senátorů, senát byl usnášení schopný. 

Předseda přivítal novou senátorku – Nadine Kawash, která nastupuje jako další v pořadí dle počtu 

hlasů získaných ve volbách za MUDr. Kateřinu Grygarovou, která ukončila studium na 3. LF. 

 

 

Ad 2) Schválení programu, určení skrutátorů  

Žádný ze senátorů nevznesl připomínky k obsahu dnešního jednání. 

 

Závěr: 

AS 3. LF UK schválil navržený program tichým souhlasem. 

 

Skrutátory byli určeni:   
 

za pedagogickou komoru:  doc. Felix Votava 

za studentskou komoru:     Anna Krejčová  

 

 

Ad 3) Kontrola zápisu ze dne 7. března 2023 
Žádný ze senátorů nevznesl k zápisu ze 7. března 2023, který byl umístěn na stránkách AS, 

připomínky. 

 

Závěr:   

Zápis ze dne 7. března 2023 byl schválen tichým souhlasem.   

 

 



 

 

Ad 4) Informace děkana 
Projekt na nové výukové centrum 

- Vypsáno VŘ na projekt Nového výukového centra 

- Předpoklad uzavření smlouvy s vítězem architektonické soutěže 

- Předpokládaná cena projektu 50 mil. Kč k úhradě 2023-24 

- Úhrada z vlastních prostředků (FRIM) 

- Vše koordinuje proděkan Trnka s pomocí tajemnice fakulty a pracovníků odd. rozvoje 

- Před podpisem smlouvy bude tato předložena AS 3. LF UK k vyjádření 

 

Rámcový strategický plán činnosti vedení fakulty do konce funkčního období (1/2026) 

- Příprava během 5-6/2023 

- Předložení AS k připomínkám během léta 

- Projednání v AS na první schůzi po prázdninách 

 

Kariérní řád 

- Zahájeno hodnocení AP, kterým končí termínová smlouva v roce 2023 

- Příprava komisí pro hodnocení přednostů a proděkanů (možnost AS navrhnout člena komise, 

externí členové, metodické vedení RUK) 

 

Návrh rozpočtu UK 

Příspěvek na vzdělávání 

Podpora vědy (Cooperatio) 

 

Diskuze:  

Doc. Gojda a doc. Duška zhodnotili setkání u „kulatého stolu Cooperatio“, které mělo hojnou 

účast. 

 

Usnesení:  

AS 3. LF UK vzal informace děkana na vědomí. 

 

 

Ad 5) Informace předsednictva AS 3. LF UK 
Zápis z jednání předsednictva byl rozeslán spolu s pozvánkou na 4. řádné zasedání AS. 

- Problematika zřizování komisí, 4 osoby se nanominovaly do ekonomické komise 

- Vstup umělé inteligence do výuky a vědy 

- Restrukturalizace webu 

- Záměr zřízení komise AS pro IT 

Zájemci se mohou ozvat předsednictvu AS. 

 

Diskuze:  

Děkan: Mohli bychom využít, že prof. Michal Šebek, vedoucí katedry robotiky a kybernetiky 

na ČVUT, je v naší vědecké radě a je velký fanda do AI, a požádat ho o přednášku. 

 

Usnesení:  

AS 3. LF UK vzal informace předsednictva na vědomí. 

 

 



Ad 6) Ustavení ekonomické komise S 3. LF UK 
Byla ustavena ekonomická komise senátu (v souladu s částí 3, čl. 40 řádu AS UK). 

Momentálně má 4 členy: prof. S. Gkalpakiotis, MUDr. V. Šebo, MUDr. K. Bernášková, RNDr. 

J. Fauknerová-Matějčková. Zájemci o členství v komisi se mohou přihlásit předsedovi AS. 

Předseda vyzve komisi k první schůzi. 

 

Diskuse: 

MUDr. Šebo: Na webu AS je nahraný dokument, který shrnuje pravidla fungování ekonomické 

komise. 

 

Ad 7)  Zpráva o hospodaření fakulty za rok 2022 – JUDr. Mužíková 
Zprávu o hospodaření 3. LF UK přednesla z pověření děkana tajemnice fakulty, JUDr. Zdenka 

Mužíková. Všechny prezentované dokumenty byly umístěny na webu AS k prostudování. 

Auditory odsouhlasený výsledek hospodaření fakulty v roce 2022 je 70 023,07 Kč. Část úspor 

byla převedena do FRIMu (prostředky např. pro projekt stavby nové budovy, nákup přístrojů, 

spoluúčast nákupu přístrojů z projektů, apod.). 

 

Diskuze: 

Děkan doplnil: Pro představu jak fakulta získává finance: 47% je za výuku, 24% za vědu, 27% 

za zahraniční studenty, 2% za specializační vzdělávání lékařů. 53% financí si fakulta zajišťuje 

sama! 

MUDr. Šebo poukázal na značnou úsporu za energie. Tajemnice uvedla, kde všude se šetřilo, 

k úspoře přispěla i mírná zima. 

 

Usnesení: 

Akademický senát 3. LF UK v souladu s čl. 10, odst. 1, písm. d) Statutu 3. LF UK 

schvaluje zprávu o hospodaření fakulty v roce 2021, kterou z pověření děkana předložila 

a prezentovala JUDr. Mužíková. 

Hlasování:  25 – 0 – 0  

 

Ad 8) Vystoupení proděkanky pro doktorské studium a studentskou 

vědeckou činnost, prof. Šlamberové 

Profesorka Šlamberová představila svoji agendu v následujících bodech: 

- Doktorské studijní programy 

- Počty doktorandů 

- Počty studentů podle ročníků 

- Počty studentů dle DSP 

- Komise pro doktorská studia 

- Facebooková skupina doktorandů 3. LF UK 

- Zásadní změny v rámci reformy DSP 

- Otevřené body v jednání s MŠMT 

- Nominace a ocenění pregraduálních a postgraduálních studentů 

- Studentské projekty GAUK 

- Projekty SVV 

- Studentská vědecká konference 



Diskuze: 

Franěk, Widimský, Halaška, Gkalpakiotis, Hajer, Šebo 

- Nutnost státní zkoušky 

- Zkouška z anglického jazyka 

- Školitelé pouze docenti a profesoři, snaha pozvednout kvalitu a úspěšnost PhD studia 

- Omezený počet studentů na školitele 

- Vztah mezi graduation rate a financemi pro fakultu 

 

Usnesení:  

Akademický senát 3. LF UK vzal informace paní proděkanky na vědomí. 

 

Různé 
Předseda poděkoval MUDr. Kateřině Grygarové za její několikaletou činnost ve studentské 

sekci AS 3. LF UK, popřál jí mnoho úspěchů v PhD studiu v Plzni a předal jí květiny. 

Příští jednání Akademického senátu 3. LF UK se uskuteční 9. května 2023 ve 

14:30 hodin v zasedacím sále Radany Königové.    


